### Horizon International School



## Final Exam Requirements Term (2)











#### Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 12/5/2025 during the school day hours.

- Grades from 1 To3 Will be assessed from 1/5/2025 during the school regular day, Last day will be Wednesday 14/5/2025.
  - Starting from Thursday 15/5/2025, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m... the end of the exam will be according to the exam schedule.

#### Kindly adhere to the following rules:

- 1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
- 2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
- 3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
- 4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. Pencils and Erasable Pen are not allowed.
- 5. Grade 7→ 12 can use Pencils during English and Science Exams when needed.
- 6. Students must wear the school uniform during the test days.
- 7. Starting from 15/5/2025, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.

#### المكرم ولى الأمر:

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاحد الموافق 12 مايو ٢٠٢٥ خلال الدوام الدراسي. •الصفوف من الاول الى الثالث سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من ١ مايو ٢٠٢٥ ؛ واخر يوم اختبارات سيكون يوم الاربعاء

الموافق ٢٠٢٥/٥/١٤. •ابتداءً من يوم الخميس الموافق ٢٠٢٥/٥/١٥ سيبدأ الاختبار من الساعة ٦:٤٥ صباحا على أن يكون الحضور الساعة ٦:٣٠ صباحا ؛ ونهاية

#### نرجو الالتزام بما يلي :-

الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

- ١-يمنع منعا باتا الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم
- ٢-خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
  - ٣- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها.
- ٤-الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة).
  - ٥-الصفوف من السابع الى الثاني عشر يسمح لهم باستخدام القلم الرصاص في اختبارات اللغة الإنجليزية والعلوم في حال الحاجة.
    - ٦- نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- ٧- المدرسة غير مسئولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.

### Horizon International School



# Final Exam Requirements Term (2)











# **Gr.11**

Gr.11			
Date	Time	Subject	Requirements
Monday 12/05/2025	During school day	Writing	Persuasion 1. Should teens have part-time jobs during the school year? 2. Is climate change the biggest threat facing humanity today? 3. Should social media platforms be regulated more strictly?
Tuesday 13/05/2025	Final Online test Start: 4:00 pm Duration : 60 mint	العلوم الإسلامية	التوحيد : ١ . الشرك وأقسامه ص٦٠-٦٦ ٢ . السحر ص٧١ -٧٥ الفقه : ١ . المحرمات من النساء ص ٣٨-٤١ ٢ . الشروط في النكاح ص٤٣ المطلوب : مذاكرة الدروس المحددة جيدا و أوراق العمل و التدريبات المنجزة عليها .
Wednesday 14/05/2025	Final Online test Start: 4:00 pm Duration: 60 mint	Social Studies	Module 23 L. 2 Imperialism in Africa Module 23 L. 3 Europeans Claim Muslim Lands
Thursday 15/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Chemistry	Ch.18 L3: Equilibria of acids, bases, and salts. Ch.18 L4: Solubility Equilibrium. Ch19 L1: Oxidation and Reduction. Ch19 L2: Balancing Redox Equations. Ch19 L3: Oxidizing and Reducing Agents. +Given homework and worksheets
Sunday 18/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	English	literature Unit 6 "Everyday Use" -Short Story + Unseen passage- Study: questions in the margins, concept vocab, comprehension check, craft and structure questions, related skills, and all ShareEdu materials- ppts and assignments  Grammar Ch. 9 Using Modifiers Clauses Used as Modifiers, Uses of Modifiers +Bad and Badly, Good and Well / Slow and Slowly, Real and Really + Regular Comparison & Irregular Comparison + Comparative and Superlative Forms A & B / Double Comparisons  Vocab Part 1 L. 24, 25, 26
	08:45 a.m To 09:45 a.m	اجتماعيات	ا ـ درس : جذور تأسيس السعودية ( استقرار بني حنيفة ) ص ٩٧ ٢ ـ درس : جذور تأسيس السعودية ( نشأة المدن ) ص ١٠٠ ٣ ـ درس : إمارة الدرعية ص ١٠٢ المطلوب : دراسة الموضوعات السابقة جيدًا ومراجعة النشاط والتدريبات وأوراق العمل الخاصة بكل درس
Monday 19/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Physics	Ch.17 L2: capacitance. Ch.17 L 3: current and resistance. Ch.17 L4: Electric Power. Ch18 L1: Schematic diagrams and circuits. Ch.18 L2: Resistors in series or in parallel. Ch.18 L3: Complex resistor combinations. +Given homework and worksheets
Tuesday 20/05/2025	06:45 a.m To 08:15 a.m	اللغة العربية	اختبار في كفاية التواصل الشفهي من ص٢١٥   إلى ص ٣٣٩   والمادة التعليمية من ص٣٤٣ إلى ص ٢٤٥ المطلوب : مذاكرة الصفحات السابقة + أوراق العمل بشكل جيد مع مذاكرة التدريبات المُجاب عنها
Wednesday 21/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Math	Pre-Calculus: Ch.8 - L: 8.3: Matrix Operations and Their Applications. Ch.8 - L: 8.4: Multiplicative Inverses of Matrices and Matrix Equation. Ch.8 - L: 8.5: Determinants and Cramer's Rule. Ch.10 - L: 10.6: Counting principles, Permutations, and Combinations. Ch.10 - L.10.7 Probability. Ch.11 - L:11.1 Finding Limits Using tables and Graphs. Ch.11 - L:11.2 Finding Limits Using Properties of Limits. Ch.11 - L:11.3 Limits and Continuity+ All related worksheets.
Thursday 22/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Biology	Ch.20 L.1: Diversity of protists. Ch.20 L.2: Animal-like protists. Ch.20 L.3: Plant-like protists. Ch.20 L.4: Fungus-like protists. Ch.20 L.5: Diversity of Fungi +Given homework and worksheets